
PROTOKOŁ Nr XXXI/09
z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska

z dnia 22 maja 2009 roku

W sesji udział wzięli:
a)  trzynastu radnych Rady Gminy                -  nieobecni: M. Adamowicz, I.Kiernicka
b)  Wójt Gminy                                               -  Eugeniusz Da ńczak
c)  Sekretarz Gminy                                       -  Iwona Wójcik
d)  Skarbnik Gminy                                        -  Marek Malinowski
e)  Dyr. SZ. P. w Gogolewie                          -   Iwona Warkocka
f)   Dyr. Zespołu Szkolno-Przedszkolnego    -   Elżbieta Fryckowska
g)  Dyr. Zespołu Szkół                                   -   Sławomir Miluski
h)  Kierownik OPS                                         -   Krystyna Szustak
g/  Dyrektor ZTM Słupsk                                -  Marcin Grzybiński

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe:
a) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad,
b) przyjęcie porządku obrad,
c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

2. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami oraz wykonania uchwał.
3. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady za okres między sesjami:
     a) Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki,
     b) Komisji Rewizyjnej,
     c) Komisji Rolnictwa, Budownictwa i Rozwoju Gospodarczego.
4. Przyjęcie  planu  zbywania  i  nabywania  nieruchomości  na  terenie  Gminy

Dębnica Kaszubska.
5. Podjęcie uchwały w sprawie:

a) zaliczenia drogi na terenie Gminy Dębnica Kaszubska do kategorii dróg  
     gminnych,
b) ustalenia opłat za usługi przewozowe środkami komunikacji  miejskiej na  
     obszarze Gminy Dębnica Kaszubska,
c) zmian w budżecie Gminy na 2009 rok,
d) wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  po  umowie

zawartej  na czas oznaczony do  3  lat,  której  przedmiotem jest  ta sama
nieruchomość,

e) nieodpłatnego  przejęcia  na  własność  nieruchomości  z  zasobu  Agencji
Nieruchomości  Rolnych do zasobu mienia komunalnego Gminy Dębnica
Kaszubska.

6. Interpelacje radnych.
7. Wolne wnioski, zapytania i informacje.
8. Odpowiedzi Wójta na interpelacje i zapytania zg łoszone w trakcie sesji.
9. Zamknięcie obrad. 

Przebieg sesji:

Ad. 1a/
Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Krzysztof Olech powitał Radnych  

i  gości  przybyłych  na  sesję.  Następnie  dokonał  otwarcia  sesji  Rady  Gminy
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stwierdzając  prawomocność  obrad.  Otwarcia  dokonał  o  godz.1005 w  sali
konferencyjnej Urzędu Gminy.
      

b/
 Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Krzysztof Olech  poinformował, że
przebieg sesji zawarty jest w porządku obrad, który został przesłany Radnym.
Zastępca  Przewodniczącego   zwrócił  się  z  pytaniem  czy  są  uwagi  do
przedstawionego porządku obrad.
Wójt  Gminy zwrócił  się  z  prośbą  o ujęcie w pkt.  5 f podjęcie uchwały w sprawie
zatwierdzenia  „Planu  Odnowy  Miejscowości  Budowo”  oraz  w  pkt.  5g  podjęcie
uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Dębnica Kaszubska”.
Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Gminy   K.  Olech  poprosił  o  przegłosowanie
zaproponowanych zmian w porządku obrad.
W wyniku głosowania zmiany zostały przyjęte jednogłośnie / 13 za/.  
Nie wniesiono więcej uwag do zaproponowanego porządku obrad.
Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Gminy   K.  Olech  poprosił  o  przegłosowanie
porządku obrad z uwzględnieniem wprowadzonych zmian.
W wyniku głosowania porządek obrad z uwzględnieniem zmian został przyjęty
jednogłośnie / 13 za/.

c/ 
Do protokołu z poprzedniej Sesji uwag nie wniesiono.  W wyniku głosowania

protokół został przyjęty jednogłośnie /13 za /.   

Ad. 2 

Zastępca  Przewodniczącego Rady Gminy  K.  Olech poprosił  Wójta Gminy  
o złożenie sprawozdania z działalności między Sesjami.
Wójt Gminy złożył sprawozdanie z działalności za okres od 23 kwietnia 2009 r. do 
21 maja  2009 r. / sprawozdanie stanowi za łącznik Nr 1 do protokołu/.  
Ponadto Wójt poinformował, że wybrano kandydata na stanowisko dyrektora GOK, tj.
wybrana  została  Pani  Wioletta  Masłyk  z  Borzęcina.  Poinformował  również,  że  
w niedzielę  odbędą  się  zawody sportowo-pożarnicze w Dębnicy Kaszubskiej  oraz
festyny nad jeziorami Gałęzowo i Konradowo. 
Pani  Iwona  Wójcik  Sekretarz  Gminy  przedstawiła  obecnym  sprawozdanie  
z  wykonania  uchwał  podjętych  na  poprzednim  posiedzeniu  sesji  Rady  Gminy
(sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu ). Uwag nie wniesiono.
Zastępca  Przewodniczącego Rady Gminy  Krzysztof  Olech otworzył  dyskusję  nad
sprawozdaniem.
Radna U. Frankowska zwróciła się z pytaniem: czy lampy, które mają  być zrobione
będą  normalnie  świeciły.  Wójt  Gminy  poinformował,  że   na  ul.  Zajęczej
zainstalowane  zostaną  lampy  normalne.  Cała  inwestycja  będzie  zakończona   z
końcem  wakacji.  Radna  Urszula  Frankowska  zapytała  się  także  czy  budowa
gazociągu rozpocznie się w 2010 r. Wójt Gminy poinformowa ł, że tak. Radny Bogdan
Rębas poprosił o szerszą informację na temat przedszkola w Borzęcinie. Wójt Gminy
poinformował,  że  prowadzona  jest  współpraca  z  Gminnym  Forum  Organizacji
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Pozarządowych  Panią  Benoną  Skrzypek.  Wszystkie  dzieci  będą  miały  możliwość
chodzenia do przedszkola, nie będzie to jednak opieka całodzienna.
Mieszkaniec  gminy  p.  Rosół  poinformował,  że  Gmina  Dębnica  Kaszubska
prezentowała swoje osiągnięcia w Strzelinie, prezentowały się dzieci z wiosek, były
występy a nie było dzieci z Dębnicy Kaszubskiej. Do Strzelina na prezentację jechali
autobusem, z którego lała się woda, a mamy nowy autobus z logo Gminy. Stwierdzi ł
również, że nic się nie dzieje koło ORLIKA. Mamy utalentowanych ludzi, piszących
wiersze np. Pani Karwowska z Dobieszewa, których można byłoby wypromować.
Wójt  Gminy  poinformował,  że  dużo  się  dzieje.  W  Dębnicy  Kaszubskiej  była
akademia, dzieci występowały, a nie było zbyt dużo dorosłych. Autobusy do końca
roku  szkolnego  muszą  tak  jeździć,  na  ich  stan  techniczny  duży  wpływ  mają
nawierzchnie dróg, po których się poruszają. W okresie wakacji  dokonywane będą
ich remonty.  W miarę możliwości promowani są autorzy . np. Pan Fryckowski, Pani
Aldona  Peplińska.  Jak  Pani  Karwowska  będzie  miała  już   swój  poemat,  to  nie
zostanie  sama,  będziemy  jej  pomagać  w  wypromowaniu.  Wójt  Gminy  stwierdził
również,  że  ORLIK  w  Dębnicy  Kaszubskiej  jest  najlepiej  użytkowany.  Jest
udostępniany dla młodzieży, każdy może z niego korzystać. Odbywa się na nim dużo
zajęć. Sportowcy mogą to potwierdzić. Zarządcą ORLIKA jest Pan Wiesław Zacha,
który dobrze dba o obiekt.

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Gminy  K.  Olech  poinformował,  że
uczestniczący  w  dzisiejszych  obradach  Dyrektor  ZTM Słupsk  Marcin  Grzywiński.
Poprosił  o  udzielenie  mu  głosu  w  tej  części  obrad  z  uwagi  na  konieczność
wcześniejszego wyjazdu. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy K. Olech oddał
głos Panu Marcinowi  Grzywińskiemu.
Pan Marcin Grzywiński  zabrał  głos w nawiązaniu do projektu uchwały  w sprawie
ustalenia opłat za usługi przewozowe środkami komunikacji  miejskiej na obszarze
Gminy  Dębnica  Kaszubska.  Poinformował,  że podejmowane  są  działania  w  celu
ujednolicenia taryfy we wszystkich rejonach i obszarach. W zaproponowanej cenie
uwzględniono racjonalizację kosztów, funkcjonujące autobusy spełniają normy emisji
spalin.  Poinformował  również,  że bilety będzie można nabywać  wszędzie,  będzie
możliwość skorzystania z biletu okresowego i karnetu. Najwięcej z linii 11 korzysta
młodzież  i  osoby  zwolnione  z  opłat.  Z  uwagi  na  wzrost  kosztów  podwyżka  jest
uzasadniona.  Wg  przedstawionych  propozycji   bilet  normalny  do  S łupska  ma
wzrosnąć z 3,20 zł  na 3,80 zł. Aktualna cena biletu na terenie gmin wynosi 1,.80 z ł ,
proponowana cena to ,2,20. Zastępca Przewodniczącego zwrócił się z pytaniem na
jakiej  podstawie do tej  pory kasowano bilety jak  nie by ło uchwały.  Przedstawiciel
ZTM  wyjaśnił,  że  opłaty  pobierano  wg  zarządzenia  Prezesa.  W  związku  z  tym
Przewodniczący  zapytał  się  czy  taka  uchwała  Rady  Gminy  jest  potrzebna.  Pan
Marcin  Grzywiński  poinformował,  że uchwała  powinna  być  podjęta,  jeżeli  jej  nie
będzie to pobierana będzie opłata w wysokości 2,20 zł. Zwrócono się z pytaniem co
będzie jeżeli Rada Gminy  uchwali niższą cenę. Pan Marcin Grzywiński stwierdził, że
ZTM dostosuje się do tej decyzji. Podkreślił jednocześnie, że koszty poszły znacznie
do góry i dlatego wniósł prośbę o ujednolicenie taryfy. Wójt Gminy stwierdzi ł, że jeżeli
autobusami  linii 11 jeździ  bardzo dużo młodzieży to chyba jest  to na korzyść  dla
przewoźnika.  Pan  Marcin  Grzywiński  wyjaśnił,  że  komunikacja  podmiejska
charakteryzuje się jednokierunkowością. W jedna stronę  autobusy jadą  wypełnione
ale w drugą tylko z niewielka liczbą pasażerów.  Radny Paweł Pałubicki stwierdził, że
mimo  to  jest  to  duża  podwyżka  i  nie  widzi  do  takiego  wzrostu  ceny  biletu
uzasadnienia. Za wszystkie ulgi i zwolnienia z opłat  za bilety Gmina pokrywa straty
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dla ZTM w formie dotacji. Podwyżka jest na poziomie 20% a inflacja spadła. Uważa,
że cena  biletu na terenie gminy powinna wynosić  maksymalnie 2,  00 zł.   Radna
Jadwiga Karaś również stwierdziła, że proponowana podwyżka jest zbyt duża. Jeżeli
ktoś  jedzie  sporadycznie  to  podwyżka  ta  nie  jest  dla  niego  zbyt  odczuwalna.
Natomiast  dla  tych  osób,  które  jeżdżą  codziennie  to  będzie  ona  odczuwalna.
Przedstawiciel ZTM stwierdził, że osoby, które korzystają  z komunikacji codziennie
nie kupują biletów jednorazowych. Stwierdził również, że na wzrost kosztów wpływa
nie tylko podwyżka paliwa ale przede wszystkim wynagrodzenia kierowców.  Cena
biletu  po proponowanej podwyżce i tak będzie niższa niż ceny innych przewoźników.
Bilety komunikacji miejskiej będą i tak najtańsze. Dlatego też zwrócił się z powtórną
prośbą o zatwierdzenie oferty jednolitej. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy K.
Olech podziękował przedstawicielowi ZTM M. Grzywińskiemu za udział w sesji Rady
Gminy i przedstawienie tematu. Radni podejmą  decyzję w sprawie przy głosowaniu
nad uchwałą. 

Ad. 3

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Krzysztof Olech poprosi ł
Przewodniczących Komisji Rady o złożenie sprawozdania z działalności między
sesjami. 

a/
Przewodnicząca Komisji  Kultury,  Oświaty,  Sportu i  Turystyki  Jadwiga

Karaś  poinformowała,  że  jej  Komisja  w okresie  między  sesjami  spotkała  się  na
dwóch  posiedzeniach,  na  których  analizowano  projekty  arkuszy  organizacyjnych
szkół  i  opiniowano  projekty  uchwał.  Zapoznano  obecnych  z  protokołami  
z powyższych posiedzeń. W wyniku analiz arkuszy organizacyjnych szkół  Komisja
między  innymi  nie  zaakceptowała  utworzenia  nowego  etatu  kierownika
administracyjnego w Szkole Podstawowej w Gogolewie, przychyli ła się  natomiast do
zwiększenia o 5 godzin opieki w świetlicy. Komisja pozytywnie zaopiniowała również
wniosek dyrektora Szkoły Podstawowej w Motarzynie o dodatkowe 5 godzin ( 4 + 1 ).
Pozytywnie również zaopiniowała wniosek dyrektora Szkoły Podstawowej w Dębnicy
Kaszubskiej o zwiększenie  o 13 liczby godzin w świetlicy. Nie rozparzono wniosku 
w sprawie godzin w bibliotece. W sprawie tej decyzję podejmie Wójt. Dyrektor Szkoły
Podstawowej  wystąpiła  również  o  dwa  etaty  sprzątaczek  dla  przedszkola.  
W  przedszkolu  sprzątaczka  ma  specyficzne  obowiązki,  gdyż  również  pomaga
nauczycielom oraz nosi  posiłki. Zwiększenie godzin dla nauczycieli  w Gimnazjum
Komisja pozostawia do decyzji Wójta Gminy.

Radny  Paweł  Pałubicki  poruszył  sprawę  dowozu  dzieci  z   Gogolewa  do
Dębnicy Kaszubskiej.  Wyjaśniono, że Dyrektor  Szkoły w Dębnicy Kaszubskiej  nie
będzie przyjmowała dzieci z obwodu Gogolewa. Dzieci dowożone są przez rodziców.

Radna Agnieszka Łomża zwróciła się z pytaniem jaki byłby koszt utworzenia
etatu kierownika administracyjnego w Szkole Podstawowej w Gogolewie. Z uwagi na
fakt,  iż  pomysł  ten  upadł  Pani  Dyrektor  nie  wyliczała  związanych  z  tym etatem
kosztów.
Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania.
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b/
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformował, że Komisja

w  okresie  między  sesjami  spotkała  się  na  dwóch  posiedzeniach,  na  których
omawiano  sprawy  związane  z  realizacją  programów unijnych  oraz  opiniowaniem
projektów uchwał. Zapoznano obecnych z protokołami z posiedzeń Komisji. Komisja
pozytywnie oceniła  realizacje zadań związanych z programami unijnymi. W 2008 r.
programy zamknięto kwotą 9 mln 700 tyś. zł .
Radni nie wnieśli innych uwag do sprawozdania Komisji.

c/
Przewodniczący Komisji  Rolnictwa, Budownictwa i  Rozwoju  Gospodarczego

Dariusz Ostrowski poinformował, że komisja spotkała się na dwóch posiedzeniach,
na których zajmowano się sprawami oświetlania dróg, analizą stanu dróg gminnych ,
podsumowaniem zimowego utrzymania dróg. Opiniowano również projekty uchwał.
Zapoznano obecnych z protokołami  z  posiedzeń  Komisji.  Stwierdzono,  że Gmina
oświetlona jest dobrze. Nie było również uwag do odśnieżania dróg.

Radny  Paweł  Pałubicki  stwierdził,  że  należy  dążyć  do  tego  aby  Gmina
nadzorowała  odśnieżanie  dróg  niezależnie  od  tego  w czyim zarządzie  są  drogi.
Zdarzają się przypadki, że odśnieżający np. drogę powiatową zasypuje jednocześnie
drogę gminną. Wójt Gminy poinformował, że jest 9 stopni odśnieżania dróg. Droga
wojewódzka musi być odśnieżana w pierwszej kolejności. Wójt Gminy zasugerował
aby do odśnieżania dróg namawiać miejscowych rolników. Radny B. Rebas zapytał
się czy przekroczono zaplanowana kwotę za odśnieżanie. Kwota jest przekroczona 
o 22  tysiące.  W czasie  dyskusji  stwierdzono, że Zastępca  Wójta  posiadał  dużą
widzę w sprawach zimowego utrzymania dróg
Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania.

Ad 4  

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Gminy  K.  Olech  przedstawił  Plan
zbywania, nabywania nieruchomości na terenie gminy Dębnica Kaszubska /załącznik
Nr 3 do protokołu/. Plan był opiniowany na posiedzeniach poszczególnych komisji.
Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
a)  Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Oświaty,  Sportu  i  Turystyki  Jadwiga  Karaś
poinformowała, że członkowie komisji pozytywnie opiniują Plan.
b)  Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej  Bogdan Rębas zwrócił  się  z pytaniem dot.
obiektów  na  budynki   socjalne  i  działki  Pana  Gardzielewskiego.   Wójt  Gminy
poinformował,  że jest  ok.70 podań  o mieszkania.  Przejęto trochę  nieruchomości  
z Agencji  Nieruchomości  Rolnej i  trochę  z Lasów Pańsatwowych. Lokale socjalne
przysługują  osobom ze  szczególnymi  uprawnieniami,  np.  wychodzącym z domów
dziecka, z zakładów karnych, z eksmisji. Budynki w Skarszewie Górnym są o pow.
70  m2   można  z  nich  zrobić  dwa  mieszkania  socjalne.  Budynki  socjalne  można
realizować  nie  tylko  w  jednej  miejscowości.  Nie  wiadomo  jeszcze  ile  to  będzie
kosztować. Zapotrzebowanie na mieszkania jest bardzo duże. Zatwierdzenie planu
jest  to  zgoda  na  negocjacje.  Poinformował  również,  że  na  działce  Pana

5

 



Gardzielewskiego  zlokalizowana  jest  przepompownia  gminna.  Należy  sprawę
uregulować prawnie.
Po dyskusji Komisja pozytywnie opiniuje Plan.
c)  Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa,  Budownictwa  i  Rozwoju  Gospodarczego
Dariusz Ostrowski poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie opiniują Plan. 
Zastępca Przewodnicząca Rady  Gminy Krzysztof Olech zarządził głosowanie nad
Planem  zbywania,  nabywania  nieruchomości  na  terenie  gminy  Dębnica  z  dnia
22.05.2009r.  Udział  w  głosowaniu  wzięło  11  radnych  (  nieobecni:  R.  Knitter,  
I. Tkaczyszyn)

           W wyniku głosowania plan zbywania nieruchomości został przyjęty
jednogłośnie  (11 za). 

Ad 5

a/

Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Olech odczytała projekt uchwały w sprawie
zaliczenia drogi na terenie Gminy Dębnica Kaszubska do kategorii dróg gminnych  
( załącznik Nr 4 do protokołu).
Poinformował, że projekt uchwały był opiniowany na  posiedzeniach poszczególnych
komisji. Poprosił przewodniczących o podanie opinii.
a)  Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Oświaty,  Sportu  i  Turystyki  Jadwiga  Karaś
poinformowała, że Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwa ły.
b)  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Bogdan Rębas poinformował,  że  Komisja
pozytywnie opiniuje projekt uchwa ły.
c)  Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa,  Budownictwa  i  Rozwoju  Gospodarczego
Dariusz Ostrowski poinformował, że  Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 
Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Krzysztof  Olech zwrócił się  z pytaniem,
czy Radni mają pytania dotyczące podejmowanej uchwały. 
Radni nie wnieśli uwag. 
Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Gminy  zarządził  głosowanie  nad  projektem
uchwały.
 W głosowaniu udział wzięło 12 radnych ( nieobecny Rafa ł Knitter ).
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  /12  za/.
Uchwała stanowi załącznik Nr 12 do protokołu.
b/
Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Olech odczytała projekt uchwały w sprawie
ustalenia opłat za usługi przewozowe środkami komunikacji  miejskiej na obszarze
Gminy Dębnica Kaszubska ( załącznik Nr 5 do protokołu).
Poinformował, że projekt uchwały był opiniowany na  posiedzeniach poszczególnych
komisji. Poprosił przewodniczących o podanie opinii. 
a)  Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Oświaty,  Sportu  i  Turystyki  Jadwiga  Karaś
poinformowała, że na posiedzeniu Komisji były zastrzeżenia co do przedstawionego
projektu uchwały. Po dyskusji z dyrektorem dużo kwestii się wyjaśniło. Obecnie sama
jest za przyjęciem tej uchwały. Stwierdziła, że każdy członek Komisji zagłosuje nad
projektem  uchwały według własnego uznania.
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b)  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Bogdan Rębas poinformował,  że wyrażają
podobne stanowisko. Członkowie Komisji zagłosują nad projektem uchwały również
wg własnego uznania.
c)  Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa,  Budownictwa  i  Rozwoju  Gospodarczego
Dariusz  Ostrowski  poinformował,  że  członkowie   Komisji   także  głosować  będą
indywidualnie wg własnego uznania.

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Gminy  Krzysztof  Olech  zarządził
głosowanie nad projektem uchwały.
.
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  /12  za/.
Uchwała stanowi załącznik Nr 13 do protokołu.

c/

Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Olech odczytała projekt uchwały w sprawie
zmian w budżecie Gminy na 2009 rok ( załącznik Nr 6 do protokołu).
Poinformował, że projekt uchwały był opiniowany na  posiedzeniach poszczególnych
komisji. Poprosił przewodniczących o podanie opinii.
a)  Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Oświaty,  Sportu  i  Turystyki  Jadwiga  Karaś
poinformowała, że Komisji pozytywnie opiniuje projekt uchwa ły.
b)  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Bogdan  Rębas  poinformował,  że  Komisja
pozytywnie opiniuje projekt uchwa ły.
c)  Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa,  Budownictwa  i  Rozwoju  Gospodarczego
Dariusz Ostrowski poinformował, że komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 
Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Krzysztof  Olech zwrócił się  z pytaniem,
czy Radni mają pytania dotyczące podejmowanej uchwały. 
Radni nie wnieśli uwag. 
Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Gminy   zarządził  głosowanie  nad  projektem
uchwały. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  /12  za/.
Uchwała stanowi załącznik Nr 14 do protokołu.

d/

Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Olech odczytała projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas
oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość ( załącznik Nr 7
do protokołu).
Poinformował, że projekt uchwały był opiniowany na  posiedzeniach poszczególnych
komisji. Poprosił przewodniczących o podanie opinii.
a)  Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Oświaty,  Sportu  i  Turystyki  Jadwiga  Karaś
poinformowała, że Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwa ły.
b)  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Bogdan  Rębas  poinformował,  że  Komisja
pozytywnie opiniuje projekt uchwa ły.
c)  Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa,  Budownictwa  i  Rozwoju  Gospodarczego
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Dariusz Ostrowski poinformował, że Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 
Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Krzysztof  Olech zwrócił się  z pytaniem,
czy Radni mają pytania dotyczące podejmowanej uchwały. 
Radni nie wnieśli uwag. 
Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Gminy  zarządził  głosowanie  nad  projektem
uchwały. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  /12  za/.
Uchwała stanowi załącznik Nr 15 do protokołu.

e/
Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Olech odczytała projekt uchwały w sprawie
nieodpłatnego przejęcia na własność nieruchomości z zasobu Agencji Nieruchomo-
ści  Rolnych  do  zasobu  mienia  komunalnego  Gminy  Dębnica  kaszubska  
( załącznik Nr 8 do protokołu).
Poinformował, że projekt uchwały był opiniowany na  posiedzeniach poszczególnych
komisji. Poprosił przewodniczących o podanie opinii.
a)  Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Oświaty,  Sportu  i  Turystyki  Jadwiga  Karaś
poinformowała, że Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwa ły.
b)  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Bogdan  Rębas  poinformował,  że  Komisja
pozytywnie opiniuje projekt uchwa ły.
c)  Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa,  Budownictwa  i  Rozwoju  Gospodarczego
Dariusz Ostrowski poinformował, że członkowie Komisja pozytywnie opiniuje projekt
uchwały. 
Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Krzysztof  Olech zwrócił się  z pytaniem,
czy Radni mają pytania dotyczące podejmowanej uchwały. 
Radni nie wnieśli uwag. 
Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Gminy   zarządził  głosowanie  nad  projektem
uchwały. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  /12  za/.
Uchwała stanowi załącznik Nr 16 do protokołu.

 f/

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Krzysztof Olech  odczytał projekt uchwały
w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości  Budowo(  załącznik nr 9 do
protokołu ).
Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy zwrócił się  z pytaniem, czy Radni mają
pytania dotyczące podejmowanej uchwały. 
Radni nie wnieśli uwag.  
Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Gminy  zarządził  głosowanie  nad  projektem
uchwały. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  /12  za/.
Uchwała stanowi załącznik Nr 17 do protokołu.
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g/
Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy  odczytał projekt uchwały sprawie
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Dębnica Kaszubska ( załącznik nr 10 do
protokołu ).
Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają
pytania dotyczące podejmowanej uchwały. 
Radni nie wnieśli uwag. 
Następnie Zastępca Przewodniczącego zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  /12  za/.

Uchwała stanowi załącznik Nr 18 do protokołu.

Ad 6
Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Krzysztof Olech poprosił Radnych 

o składanie interpelacji.

Radni nie wnieśli interpelacji.

Ad 7 – 8

Radna  Irena  Tkaczyszyn  –  czy  coś  wiadomo  na  temat  dróg  osiedlowych,  które
mieliśmy  otrzymać  z  Agencji  Nieruchomości  Rolnej.  Radna  Urszula  Frankowska
poruszyła  sprawę  remontu  drogi  do  Podwilczyna,  zasugerowa ła  również  aby
samochody  ciężarowe  z  piaskiem nie jeździły  po  ulicy  Zajęczej  gdyż  ją  niszczą.
Radny Dariusz Ostrowski poruszył sprawę związaną z przejęciem działki w Budowie
aby ogrodzić boisko oraz przejęcia działki  w Jaworach w celu wydzielenia boiska.
Wójt  Gminy poinformował,  że nie ma projektu na budowę  dróg osiedlowych. Pan
Lange może wykonać kosztorysy. Podjąć należy decyzję, która droga powiatowa ma
zostać  wyremontowana  w  ramach  współpracy  ze  Starostwem.  Radny  Mirosław
Mnich poinformował, że rozmawiał z Panem Gańskim. Istnieje wizja powstania klubu
sportowego na bazie boiska sportowego w Ga łęzowe. Wójt Gminy poinformował, że
podjęte  już  zostały  działania  w  sprawie  przejęcia  działek  w  Budowie  
i  Jaworach.  Każda  miejscowość  powinna  mieć  boisko.  Radny  Paweł  Pałubicki,
stwierdził, że w ramach współpracy ze Starostwem powinna zostać zgłoszona do
remontu  droga  do  Kotowa.  Były  już  wcześniej  obietnice  w  tym  temacie.  Radna
Urszula Frankowska podkreśliła, że należałoby uwzględnić w tym temacie drogę do
Podwilczyna. Radna Jadwiga Lejczak  podkreśliła natomiast, że można byłoby ująć
drogę do Krzywania. Wójt Gminy stwierdził, że wszędzie są drogi do remontu.

Ad 9
Krzysztof Olech Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy o godzinie 1330

dokonał zamknięcia obrad sesji Rady Gminy po wyczerpaniu porządku obrad.
                                                                                                         Zastępca Przewodniczącego RG

Protokołowała:                                                                                 /-/ Krzysztof Olech

Danuta Fiedot                                                
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